



Yi Ding

Shanghai

+86 21 6080 0248
yi.ding@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Banking and finance
- Aviation and aviation finance
- Structured finance and asset-backed securitization
- Project finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, Mr. Ding practiced law at King & Wood Mallesons for four years and at Baker & McKenzie Shanghai office for eight years.

Mr. Ding's practice focuses on debt financing transactions, in which he regularly advises lenders and borrowers on various types of onshore, offshore and cross-border, syndicated or bilateral, secured or unsecured financing matters, corporate loans, acquisition financing, real estate financing, and asset-backed financing.

In aviation finance, Mr. Ding advises airlines, leasing companies, financial institutions, and arrangers on a wide variety of asset financings, structured financings, and operating or capital leases.

Mr. Ding also acts for international banks and financial institutions in establishing their operations in China and their corporate governance, merger and acquisition and regulatory matters.

EDUCATION

Mr. Ding received his LL.B. degree and master's degree in law from Fudan University in 2003 and 2007, respectively; Mr. Ding received his LL.M. degree from Southern Methodist University (Texas, USA) in 2006.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

HONORS AND AWARDS

Recommended Lawyer in banking and finance (Legal 500 Asia Pacific, 2000)

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Shanghai Bar Association, Banking Committee

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



丁毅

上海

+86 21 6080 0248
yi.ding@hankunlaw.com

业务领域

- 银行和金融
- 航空及航空金融
- 结构化金融和资产证券化
- 项目融资

工作经历

在加入汉坤之前，丁律师先后在金杜律师事务所上海办公室和美国贝克·麦坚时律师事务所上海代表处工作了 4 年和 8 年。

丁律师专长各类融资。他曾为众多银行、金融机构或借款人在其各类境内外或跨境融资、银团或双边贷款、担保或信用融资等项目上提供法律服务，涉及的交易类型包括公司融资、并购融资、房地产融资和资产融资等。

在航空金融领域，丁律师经常代表航空公司、租赁公司和金融机构在各类飞机融资、租赁和采购项目中提供法律服务。

丁律师还曾经参与众多外资银行和金融机构在华设立机构的项目，以及相关金融机构的法律合规事务。

教育背景

丁毅律师于 2003 年获得复旦大学法学院学士学位，于 2006 年获得美国南方卫理公会大学法学院 LLM 学位，以及于 2007 年获得复旦大学法学院硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

荣誉与奖项

银行金融推荐律师（亚太法律服务 500 强，2020）

社会任职

上海律师协会，银行委员会

工作语言

中文、英文